## 3 simple steps to complete the registration!

- Register through the BEA Mall App and enter a valid Cathay membership number with the same name as the cardholder
- Redeem the above designated products at BEA Mall
- 3 Arrangement of converting and crediting miles:
  - Phase 1: on or before 28 February 2025
     (Smeg and Gemini products: applicable to the registration and redemption on or before 15 December 2024)
  - Phase 2: on or before 30 April 2025
     (Smeg products: applicable to the registration between 16 December 2024 and 28 February 2025 and redemption on or before 15 December 2024; Gemini products: applicable to the registration and redemption between 16 December 2024 and 28 February 2025)

## 簡單3步,完成登記!

- 於BEA Mall App登記並輸入與持卡人相同姓名之有效國泰會員號碼
- 2 於BEA Mall兌換以上指定產品
- 轉換及存入里數安排:
  - 階段1:2025年2月28日或之前 (Smeg及Gemini產品:適用於2024年12月15日或之前登記及兌換)
  - 階段2:2025年4月30日或之前 (Smeg產品:適用於2024年12月16日至2025年2月28日登記及於2024年1 2月15日或之前兌換;Gemini產品:適用於2024年12月16日至2025年2月 28日登記及兌換)